



Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte

2025-01-13

Närvarande:	Fredrik Nilsson	ordf.	Frånvarande:	Ann Pettersson
	Patrik Andreasson	v.ordf.		Per Henrik Göransson
	Roger Nilsson	kassör		Annika Grenander
	Camilla Ewald	sekr.		suppl
	Finn Clausen			
	Conny Karlsson			
	Lars Söderman			
	Carina Persson	suppl.		
	Tomas Wedin	suppl.		

§1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2 Godkännande av dagordningen

Ledamöterna enades om att följa dagordningen.

§3 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll är utskickat till alla i styrelsen.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§4 Rapporter från:

- Ordförande:
 - Inget att rapportera.
- Kassör:
 - Bokslutet är klart.
 - Ekonomin är god.
 - Lasses har en kontakt på Aimpoint i Malmö som har skänkt tomhylsor till oss. Det var 822kg tomhylsor av mässing som vi kunde sälja för 52kr/kg. Dessa pengar ska gå till vår ungdomsverksamhet enl önskemål från Aimpoint.
 - Vi sålde 300 bingolotter.
 - Nytt sponsringsavtal med Skurups Sparbank är klart.
- Luftgevär:
 - Vi behöver flytta runt skåp i luftgevärshallen, detta pga att pistolskytteklubben behöver



ha ett eget utrymme som de kan larma.

Diskussion ang vilka skåp som ska stå var.

- Vi har 60 000 skott.
- Skurups Sparbank Open är 1-2 februari. Vi behöver funktionärer till denna tävling.
- Diskussion ang varför ungdomar som tränar blir färre, och vad kan vi göra åt det.

- Korthåll:
 - Vi kommer att arrangera DM Nationellt korthåll 9 augusti.

- Säkerhet:
 - Bravida har både larm och låssmed, detta tycker vi är bra.
Vi tänker att vi köper en RC4 dörr och då kan vi ha vilka lås vi vill och kombinera med vilket larm vi vill. En byggfirma ska sätta in dörren. Det behövs monteringsintyg vid i sättning av dörr.
 - Ska vi larma kassunen? Behöver vi larma och vad kostar det?
 - Planerna är att vi ska vara klara före utflytt.

- Årsberättelse:
 - Niclas har lämnat in sin sammanställning över resultat under året.
 - Den fria texten gicks igenom

- Tävlingsprogram:
 - Korthåll
 - DM Nationellt 9 augusti 2025

- Märkeskompetens:
 - Inget att rapportera.

- Närvarokort:
 - Inskickat till RF
 - Filen till kommunen är klar.

- Uppvaktningar:
 - Inget att rapportera

- Nyckelförteckning:
 - Peter Grenander har lämnat tillbaka sina nycklar och tagg. Taggen fick Fredrik då den tillhör kommunen.
 - Roger ska höra sig för om nycklarna som finns hos Nils Olssons dödsbo.

- Licenser:
 - **Samman slutnings vapenförvaring.** Innan allt med larm och skåp är klart så kommer några av våra medlemmar behöva förvara våra korthållsgevär. Ingemar Andreasson, 550531–3931 (5st), Conny Karlsson, 560815–4018 (5st) och Patrik Andreasson, 850218–4255 (1st + pipa). För vilka vapen som förvaras var, se bilaga.
Detta beslutades av styrelsen.
Uppgifterna skickas till Polisen.



- De vapen som är plomberade behöver vi förvara på säker plats.

§5 Övriga frågor

- Panta Mera. Vi kommer lämna in de burkar vi har och sedan tar vi en paus från detta.
- Vi kommer att tacka ja till att delta i SYDDagarna (prova på parasport) 5 september. Vi ska vara tydliga till arrangörerna att vi har begränsad kompetens att ta hand om ungdomar med funktionsvariationer och att vi kommer att begränsa deltagandet beroende på ”handikappets art”.
- Vi behöver besluta om var vårt bredband ska komma in i stugan.
Har vi förslag på vad vi kan göra med våra ungdomar? Tropicariet, Lalandia, Läger?
Förslag att ha tex ungdomsläger eller tävling till Nils Olssons minne med en övernattning.
Kanske i samband med DM 9/8?
- Efter Nils begravning blev vi inbjudna till minnesstund i vår rotunda.
- Polisen säger att våra vapen inte får transporteras till tävlingar av föräldrar med lånelicens utan de behöver transporteras av en ledare. Detta behöver kontrolleras. Vi tycker att förbundet borde ge oss direktiv ang detta.

§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte

Nästa möte är årsmöte 1 mars 2025 kl. 13.00 i luftgevärshallen.

§7 Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Camilla Ewald

Sekreterare

Fredrik Nilsson

Ordförande

Bilaga

Förvaring av Korthållsgevär